
IZDAJA 
OBČINSKA 
KONFERENCA 
SZDLLENART 
Tiskano 4400 izvodov, po 
mnenju republiškega komite-
ja za informiranje št. 
421 — 1/7 oproščeno plačeva-
nja temeljnega prometnega 
davka od proizvodov. 
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Uredniški odbor 
Glavni urednik — Marjan 
Toš 
Odgovorni urednik — Rudi 
Lešnik 
Tehnični urednik — Marjan 
Hanl 
Člani — Jože Dreu, Leopold 
Hameršak, Janez Kurbus 
Jože Murko, Marija Jančič 
Edvard Pukšič. 
Lektorici — Cvetka Jurišič 

Dragica Lovše 

ČE BI ŠLO ZA BOJ MED POSAMEZNIKI 
M n o g i tu j i k o m e n t a t o r j i so 

20. s e jo označ i l i ko t b o j posa -
m e z n i k o v za ob las t . N e k a t e r i 
naši so j im s ledi l i . O c e n a j e 
p o e n o s t a v l j e n a . P o s a m e z n i -
ki, ki j i m o č i t a j o b o j za 
ob la s t , so p reds tav i l i p o g l e d e 
na b o d o č i r azvo j j u g o s l o v a n -
ske d r u ž b e , ki n i so n j ihov i ali 
p a n e le n j i hov i , a m p a k za 
n j i m i s to j i jo o r g a n i Z K , m a r -
s i k d a j pa več ina č l ans tva . 

Č e bi šlo le za b o j m e d po-
s a m e z n i k i , b i se p r o b l e m raz-
rešil p a č na tak ali d r u g a č e n 
nač in . V t e m p r i m e r u gre za 
r az l i čne d r u ž b e n e oko l i šč ine , 
o c e n e po l i t i čn ih d o g o d k o v in 
r a z m e r , p o g l e d na soc ia l i zem 
na p o j m o v a n j e v loge Z K in 
n a s k u p n o ž iv l j en j e v d ržav i , 
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za n a p r o t j a k a t e r i h razreš i tev 
b o u s o d n a za J u g o s l a v i j o v 
p r o g r e s i v n e m ali r e t rog rad -
n e m p o m e n u . G r e za to, da 
b o Z K J d o r a s l a z g o d o v i n s k e -
m u t r e n u t k u , d a b o s p o s o b n a 
na d o v o l j d e m o k r a t i č e n na -
čin n a p r a v i t i s in tezo t i s tega , 
ka r z d r u ž u j e in o m o g o č i t i 
m a n i f e s t a c i j o raz l ičnega ter 
p reseč i p o j m o v a n j e k las ične 
k o m u n i s t i č n e pa r t i j e , ki se j e 
v g l a v n e m že p o v s o d izčrpa-
la. 

Tik p r e d 20. se jo j e b i lo sli-
šati ve l iko oč i tkov na r a č u n 
S loven i j e z i r o m a Z K S . T u d i 
s a m a se j a se t e m u ni izogni-
la. V Z K S s a m i z a z n a v a m o 
vrs to zaga t . I m a m o o b d o b j a , 
ko kaže , d a s m o v de fenz iv i . 

Z a t o s a m i n i s m o z a d o v o l j n i s 
s v o j i m d e l o m . D o b r o n a m e r -
n o kr i t iko s p r e j e m a m o o d 
k o d e r k o l i . T o d a ne z n a m o si 
r az laga t i s t a l n o p o n a v l j a j o -
čih se i zmiš l j en ih t rd i t ev iz 
n e k a t e r i h okol i j , ki so laž ali 
p o l r e s n i c e . D e n i m o , d a Slo-
venci n o č e m o r a z u m e t i s t i ske 
S r b o v in Č r n o g o r c e v na K o -
sovu , d a s m o prot i t e m u , d a 
bi r e p u b l i k a Srb i j a d e l o v a l a 
kot n o r m a l n a r e p u b l i k a . D a 
s m o p r e j š n j e m u č r n o g o r s k e -
m u v o d s t v u dal i p o d p o r o za 
u p o r a b o sile p ro t i d e m o n -
s t r a n t o m , d a s po l i t i čn im p lu-
r a l i z m o m r u š i m o pol i t i čn i si-
s tem soc ia l i s t i čnega s a m o u -
p r a v l j a n j a , d a v S loveni j i ve-
d o m a in n a č r t n o u s t v a r j a m o 
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p r o t i s r b s k o , p r o t i m a k e d o n -
sko in p r o t i č r n o g o r s k o raz-
p o l o ž e n j e , da d a j e m o p o d p o -
ro š t i r im o b s o j e n i m v o h u -
n o m . 

T a k š n e o b t o ž b e p u š č a j o 
m e d n a r o d i g l o b o k e pos led i -
ce. Tist i , ki to p o č n o , b o d o 

Zadnji dogodki na Kosovu 
in drugod znova pretresajo ju-
goslovansko javnost. Zdi se, 
da je veriga aktualnih proble-
mov popolnoma sklenjena, da 
nas Uko iz vsega popelje ra-
zum, strpnost, demokrati-
čnost. priznavanje razlik in 
spoštovanje naroda in človeka. 
Ne smemo torej skrivati resni-
ce, da preživljamo usodne tre-
nutke za obstoj in razvoj naše 
skupne domovine Jugoslavije. 
Ali bolje rečeno, za obstoj 
AVNOJSKE Jugoslavije, ki 
bi jo posamezniki radi poko-
pali. Sovraštvo ne vodi nika-
mor — sicer pa nam je to po-
kazala preteklost, marsikdo se 
je še kako dobro spominja. 

Lepo pravi Janez Stanov-
nik. da se vsi skupaj ustavimo 
dokler je še čas. »Le pot de-
mokracije, spoštovanja člove-
kovega dostojanstva, upošteva-
nje medsebojnih razlik in ena-
kopravnosti je tisto, kar zago-
tavlja, da strasti, ki so se vne-
le, ne bodo zmračile lima ra-
zuma. ki nas uči. S»ari. kaj 
moramo storiti, za kaj je vred-
no vztrajati.« Zaskrbljenost 
zaradi usode naše domovine 
Jugoslavije je velika tudi v 
osrednjih Slovenskih goricah. 

M. T. 

zares mora l i nosi t i vse pos le-
d ice , in to pre j , p r e d e n b o d o 
pos l ed i ce tega p o č e t j a n e p o -
pravl j ive . 

(S l avko Sor šak 
na seji C K Z K S . ) 

Iskrene čestitke ob dnevu žena Uredništvo 



EVROPSKE CENE IN 
EVROPSKA 
STORILNOST 

PIK Lenart: Prihodnost gradijo na strokovnih in sposobnih kadrih 

ZA STROJI, KJER IMA 
ČESTITKA ZA DAN 
ŽENA POSEBNO TEŽO 

S e v e d a se n e s m e m o na-
p a k r a z u m e t i ! E v r o p s k e cene 
v i n d u s t i r j s k i p r o i z v o d n j i v 
g l a v n e m ne p o m e n i j o višjih 
od j u g o s l o v a n s k i h , a m p a k ni-
žje . Raz log j e v e n o s t a v n i for-
m u l i : s c e n e j š o p r o i z v o d n j o 
izdela t i več in k a k o v o s t n e j e . 
Pa s m o že b l izu e v r o p s k i sto-
r i lnos t i . D a je t a k š n a po t te-
ž a v n a , v e n d a r se b o g a t o 
o b r e s t u j e , p o t r j u j e v K l e m o -
su. Z e n o n o g o in še več so 
t r d n o na z a h o d n e m t rž išču , v 
Evrop i . . . 

R A Z V O J S 17 N O V I M I MI-
L I J A R D A M I 

V K l e m o s u so v l a n s k e m 
letu vložili v r a z v o j d e l o v n e 
o r g a n i z a c i j e 17 n o v i h mili-
ja rd . Vse n a l o ž b e so bi le 
u s p e š n e , ka r d o k a z u j e j o do -
bri pos lovn i rezu l ta t i in 120 
n o v i h č l a n o v z d a j že 700 
č l anskega ko lek t iva . Z a f u n k -
c i o n a l n e j š e i z v a j a n j e proiz-
v o d n e g a p r o g r a m a t o v a r n e 
j ek len ih k o n s t r u k c i j so asfa l -
t i ral i d e l o v n e p o v r š i n e , obo-
gati l i in n p o c l o b i l i t r a n s p o r t -
n o tehniko^ vkl juč i l i v proiz-
v o d n j o nov s t r o j za r a v n a n j e 
p l o č e v i n e več j ih d i m e n z i j in 
n o v o a v t o d v i g a l o z zmogl j i -
v o s t j o 16 t o n za m o n t a ž n e 
n a m e n e in n u j n e p o s e g e kjer-
kol i v obč in i . Ni t r eba pose-
b e j p o u d a r j a t i , d a b o to av-
t o d v i g a l o v p o m o č in koris t 
pri mar s ika t e r i z a d r e g i tudi 
z u n a j t o v a r n i š k e g a dvor i šča , 
s a j ne b o t r eba več čaka t i na 
a v t o d v i g a l o iz M a r i b o r a . 

Program drobnih avtomobil-
skih delov je obogaten s 6.500 m2 

novih proizvodnih površin. Toli-
ko meri nova proizvodna dvora-
na, v kateri dela 120 novih delav-
cev. Proizvodni program plastika 
je lani povečal svojo ponudbo 
domačemu in tujemu trgu name-
stitvijo novega stroja za proiz-
vodnjo PVC folije, s čimer so 
dvignili proizvodnjo z doteda-
njih 700 na 3.000 ton. Stroj, ki so 
ga pridobili na osnovi lizing po-
godbe, velja 4 milijone 900 tisoč 
mark, z njim pa se je Klemos 
uvrstil med najpomembnejše 
proizvajalce folije za prehrambe-
no in farmacevtsko industrijo in 
prozorne embalažne folije. Proiz-
vodnja je stekla konec lanskega 
leta, okrog 50 odstotkov proiz-
vodnje pa je namenjenih izvozu 
na zahodni trg. 

REŠITEV JE V IZVOZU 
To je tolikokrat ponovljena tr-

ditev, ki gre že mimo ušes, pa 
vendar je edina pot do uspeha. 
Avgust Seničar, priznani in pre-
kaljeni gospodarstvenik, Kraig-
herjev nagrajenec, izrazit pristaš 
reda in delovne discipline, posta-
vlja izvoz na vrh piramide raz-
vojnih možnosti. »Lani 2 milijo-
na dolarjev izvoza, letos 3 milijo-
ne, morda celo več, če nam tuji-
na nekaterih domačih državnih 
ekonomskih ukrepov ne bo vrni-
la kot bumerang«, pravi. »Ce ne 
bi bilo sklenjenih pogodb za pro-
dajo na konvertibilnem trgu, bi 
imeli probleme z zasedenostjo 
kapacitet: zdaj pa v nekaterih 
mesecih dosega izvoz celo okrog 
50 odstotkov vse proizvodnje. To 
je rešitev in možnost za celotno 
delovno organizacijo.« Bowden 
potegi za avtomobilsko industri-
jo, procesna tehnika iz programa 
tovarne jeklenih konstrukcij in 
program plastike so obetavni 
predvsem s prodajo na zunanjih 
trgih, kajti domača naročila, 
predvsem na investicijskem po-
dročju, usihajo. 

Letošnje leto prinaša še nekaj 
novega — prvo montažo lastne-
ga proizvoda v Zvezni republiki 
Nemčiji. Za firmo Walters iz 
Kolna bodo montirali elektrofil-
ter za čiščenje odpadnih plinov. 
Klemos je tudi edini proizvajalec 
lovilcev prahu za te filtre, kar v 
obširnem programu elektrofil-
trov za tega tujega partnerja ned-
vomno pomeni veliko priznanje. 
Dodajmo še 1.500 ton gorilcev za 
firmo EVT iz Stutgarta, 800.000 
ročnih zavor za VW iz Wofsbur-
ga, transportne naprave za pre-
mog za SCHADE in približno 
1.000 ton PVC folije za POLY iz 
Miinchna, pa je podoba Klemo-
sovega izvoza popolnejša. Pa tu-
di uvožen material, ker ustreza 
zahtevam zahodnega trga in je 
hkrati cenejši od domačega, in 
seveda dosledno spoštovanje 
najnujnejših temeljev uspeha na 
tujem trgu: kvalitete, rokov in ce-
ne. »Dobro plačani sposobni 
strokovnjaki in pri vseh dozorelo 
spoznanje, da bomo z zmanjša-
njem porabe časa po toni izdelka 
kos evropskih cenam, naj bo utr-
dilo na zahodnem trgu in pove-
čalo možnosti za obstoj in raz-
voj. Predvsem je to pravi ključ 
do uspeha«, pravi Avgust Seni-
čar. 

Uspešnost katerekoli delovne 
organizacije se tudi v kriznih ča-
sih da meriti z enostavnimi in 
lahko razumljivimi kazalci. Ne-
kaj takšnih je zapisanih. Sodim, 
da precej povedo . . . 

E. PUKŠIČ 

V lenarškem Piku je 96 odsto-
tkov zaposlenih — žensk. Vendar 
se da to »posebnost« zaznati v 
glavnem le v statističnih podatkih 
o strukturi zaposlenih. PIK pri 
Lenartu je namreč eden kolekti-
vov, ki jih moramo zapisati z veli-
kimi črkami. PIK Lenart od leta 
1973 naprej daje možnost zapo-
slitve delavkam iz osrednjega de-
la Slovenskih goric, ki bi se iz ra-
zličnih razlogov težko ali vsaj te-
že zaposlile v oddaljenejših in-
dustrijskih središčih. Gledanje 
na žensko in žensko-delavko je 
bilo in je še vedno tradicionalno, 
zato razvojna pot in uspehi tega 
delovnega kolektiva več kot 
uspešno obračunavajo z že prej 
omenjeno nečimerno tradicio-
nalno miselnostjo fizično mo-
čnejšega dela človeškega življa. 

Še vedno smo v času, ko ima ka-
terikoli ON vsaj nekoliko mo-
čnejšo besedo, glasnejši glas in 
(vsaj nekoliko) čvrstejšo držo v 
času družbenih in življenjskih 
vetrov in kriz. V glavnem navide-
zno, včasih tudi resnično . . . 

PIK je kolektiv, ki je hitro ra-
stel in zorel. Statistika je zabele-
žila 13 odstotno letno rast. To pa 
je podatek, ki zamegli pogled na 
ločnice v strukturi kadra po spo-
lu. Pred očmi imaš samo uspešen 
kolektiv! 

Minulo leto je bilo uspešnoP 
Ta podatek ima v času, ko je ve-
lik uspeh že to, če ni izgube, še 
posebno vrednost. PIK je ostal 
vodilni lenarški izvoznik s 3 mili-
joni dolarjev izvoza na konverti-
bilni trg. Okrog polovico svoje 
proizvodnje so posredovali kup-
cem na tujem in skupno s proda-
jo doma ustvarili 23 novih mili-
jard celotnega prihodka. 

Izvoz bo prva naloga tudi le-
tos. Ob Zvezni republiki Nemči-

ji, Švici, Avstriji, Švedski in An-
gliji bodo letos izvažali tudi v 
Francijo in s klasičnim izvozom 
(v glavnem je običajna le blago-
vna menjava) prodrli na Madžar-
sko. 

Tudi v Piku kot v vseh zdravih 
in perspektivnih kolektivih gra-
dijo prihodnost na stokovnih in 
sposobnih kadrih. Ta 390 članski 
kolektiv s povprečno starostjo 26 
let namenja veliko pozornost 
kvalifikacijski rasti in letno šti-
pendira od 40 do 50 bodočih so-
delavcev, ki nabirajo znanje na 
3., 4., 5. in tudi 7. izobraževalni 
stopnji. Novi kadri bodo še iz-
boljšali sedanjo kvalifikacijsko 
strukturo, ki pa se že ponaša s 
skoraj petino srednje in višje izo-
braženih in z manj kot polovico 
priučenih ali nekvalificiranih de-
lavk. 

Lani so namenili mnogo inve-
sticijskih sredstev v izboljšanje 
delovnih pogojev, zlasti v klimat-
ske naprave in optimalno osvetli-
tev delovnih mest. Za letos načr-
tujejo vložiti več kot 3 nove mili-
jarde v ureditev nove trgovine v 
središču Lenarta in v moderniza-
cijo opreme. 

Tokratni obisk v lenarškem Pi-
ku je bil po zajetnosti podatkov 
nekoliko skromnejši, vendar smo 
hoteli več kot samo nizati števil-
ke. Lahko bi jim namenili šopek, 
pa bi na koncu pomenil toliko 
kot oskubena roža. Lahko bi ve-
čini zaposlenih v Piku namenili 
izbrane besede, pa bi morda zvo-
denele v oguljeno frazo. Zapisali 
smo manj, ker smo želeli pove-
dati več! 

E. PUKŠIČ 



NE Z A N E M A R I M O VODNJAKOV 

PREDSEDNICA NA LEPI KMETIJI 
Ja, kaj hočete! Tudi predsedni-

ki in predsednice morajo delati. 
Morda se bo nekdo nasmehnil 
ob tem naslovu misleč, da gre za 
besedovanje o naših politikih. 
Saj veste o tistih, ki bi samo poli-
tizirali in nič de . . . Ne bom za-
pisal do konca, da se ne bi kdo 
še obregnil ob vrstice. 

Tokrat bomo pisali o kmetici, 
o marljivi ženi, mami in tudi 
predsednici. O predsednici akti-
va kmečkih žena Lenart, namreč. 
Le kdo neki ne pozna pridne in 
aktivne redsednice Jožefe Mla-
karjeve? Pri njej sem bil že ne-
kajkrat, nazadnje pa menda 
predlani v času priprav na setev. 
Tudi tokrat bi se lahko pogovar-
jala o teh pripravah, saj je po-
mlad že tik pred durmi. Če seve-
da zima šele zdaj ne pokaže svo-
jih pravih zob. A najbrž jih le ne 
bo. Tako vsaj pravijo starejši in 
izkušeni, torej nam mladim osta-
ne le, da jim ver jamemo . . . 

Tokrat sva z Jožefo pokramlja-
la kar po telefonu. Pa še prav 
prijeten in sproščen pogovor sva 
zaokrožila, vam povem. Kar pri-
legel se mi je zvečer po dolgem 
delovnem dnevu, njej pa najbrž 
tudi, saj je tudi sama kar z vese-
ljem pripovedovala. 

»Saj ne vem, kaj na j povem. 
Morda to, da pač moramo delati 
tudi na naši kmetiji, ki meri 10 
hektarjev svoje in nekaj najete 
zemlje. Od 35 do 40 glav živine 
imamo, skupaj s teleti seveda. Si-
cer pa v hlevu muka 10 mlekaric 
in v teh februarskih dneh z mo-
žem dnevno oddava okrog 70 li-
trov mleka . . . « 

»Ko bi vsaj cene ohranile svo-
jo vrednost,« je še potožila. Zda j 
pa je res tudi v živinoreji in mle-
čni dejavnosti vse večja zmešnja-
va. Jožefi kar verjamem, da se tu 
in tam razjezi, čeravno ni nekam 
hudo resne sorte. 

»Moje ženske v aktivu so me 
pred dobrim letom nahecale in 
zdaj sem pač predsednica našega 
aktiva. Saj je kar prijetno včasih 
priti skupa j in reči kakšno mo-
dro, pa tudi veselo. Letos smo se 
udeleževale v glavnem predavanj 
za kmete, kolikor smo jih pač 
imeli, sama pa sem pred leti že 
bila tudi v šiviljskem in kuhar-
skem tečaju. A letos za vse to ta-
ko ali tako ni bilo veliko časa, ko 
zima ne dopušča sedeti na teča-
jih. Doma je vedno veliko dela!« 

Mama Jožefa še pove, da ima-
ta z možem Francem lepo in ve-
selo družini z 2 sinovoma in 
hčerko. Otroci so že kar odrasli 
in tudi radi popr imejo za delo. 

»Če pa ni dela ali ga je manj , 
se pač dob imo v našem aktivu. 
Zda j nas je 20 članic, želimo si, 
da bi nas bilo še več. Lani smo 
pripravile družabno srečanje v 
gostišču Črni les. Prijetno je bilo 
in lepo in lepo smo se zabavale 
ob prazniku žensk — 8. marcu. 
Letos pa bomo me zabavale dru-
ge. V Spodnjem Porčiču bomo 
namreč v tamkajšnjem lovskem 
domu pripravile praznovanje. 
Tako bo v petek, 10. marca tam 
živahno in veselo. Že zdaj pri-
pravljamo vse potrebno, saj pri-

| čakujemo kar lepo število go-
; stov, ki jim moramo pripraviti je-
j dačo in pijačo, pa povrhu vsega 
I ostati še dobre volje . . . « 

Jožica Mlakar: »Tudi v živinoreji 
šnjava!« 

Ja, ja. Dobre volje — se zdi — 
pa mami Jožefi tako ali tako ne 
zmanjka. Navajena je trdo in 
pr idno delati. Zato ji tudi privo-
ščimo malo sprostitve in veselja. 

»Lani smo bile tudi na izletu, 
tudi letos bi rade kam šle, a zaen-
krat še ne vemo nič točnega. Le 
to, da bomo že našle pravo smer 
in seveda zanimiv cilj, kam jo 
bomo mahnile . . .« 

Pa na j jo kar mahnejo na izlet. 
Še sam bi šel zraven, saj je med 
samimi ženskami še vedno bolje, 
kot med samimi moškimi. A kaj, 
ko takrat skoraj zagotovo spet ne 
bom imel časa . . . ali pa, saj ve-
ste, bo žena zame našla kakšno 
opravilo . . . Pa šalo na stran. 

Za konec le še morda misel na 
lanskoletno osmomarčevsko ve-

in mlečni dejavnosti vse večja zme-

selo druščino v Črnem lesu, o ka-
teri mi je govorila mama Jožefa. 
Letos starega gostišča ni več, iz 
dneva v dan pa hitreje rase novi 
hotel »Agata«. Tam od Mlakar-
jevih to gradnjo kar sproti 
spremljajo, saj bo novi hotel sko-
raj na njihovem dvorišču. Če bo 

' le vse teklo po načrtih, potlej bo 
lahko naša sogovornica še letos 
popeljala svoje članice aktiva v 
sodobno hotelsko palačo. Da bi 
se lahko takrat spet poveselila in 
malo pozabila na delo na kmeti-
ji, ji želim. Pa še kakšno posko-
čno zanjo in za n jeno veselo žen-
sko druščino ji privoščimo . . . 

Morda se bomo celo srečali na 
otvoritvi, če bo kaj sreče! 

Janez Kurbus 

Cerkvenjaški čebelarji pred svojim domom 
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ČEBELARJI V 
CERKVENJAKU 

/ rž 

Za č l ane č e b e l a r s k e g a d r u š t v a » I v a n J u r a n č i č « iz C e r k v e n j a k a r e s n i č n o 
ve l ja d a so po p r i z a d e v n o s t i in mar l j ivos t i p o d o b n i svo j im ma l im l j u b l j e n -
cem 'za ka te re tudi sk rb i jo in se t r u d i j o . Letos p r a z n u j e d r u š t v o 10 o b l e t n i c o 
o b s t o j a M e d p o b u d n i k i za u s t anov i t ev d r u š t v a so b ih Mi l an Va jnger l , ki se-
d a j o p r a v l j a p r e d s e d n i š k o f u n k c i j o , R u d o l f Druzov ič . v času u s t a n o v i t v e go-
s p o d a r d ruš tva in Jože H a u z e r . D a n e s š te je d r u š t v o 39 č lanov , ki so v l a n s k e m 
letu oprav i l i p r e k o 6000 ur p r o s t o v o l j n e g a de la pri g r a d n j i d r u š t v e n e g a d o m a . 
Z a g r a d n j o č u d o v i t e g a d o m a vel ikost i 8 x 8 m e t r o v so č lani p r i speva l i t ud i 
ves g r a d b e n i ma te r i a l . D o m p a ne b o služil s a m o č l a n o m čebe l a r ske d r u ž i n e , 
v n i em b o d o našl i m e s t o tud i o b č a n i b l i žn j ih nase l i j o b pril iki z b o r o v o b č a -
nov ah d r u g i h p o s v e t o v . 

V po roč i l u se j e p r e d s e d n i k d ruš tva zahva l i l vsem č l a n o m in d r u g i m o b -
č a n o m , ki so kako rko l i p o m a g a l i pri g r a d n j i d o m a . P o s e b n o z a h v a l o so pr i so-
tni izrekli Liziki Borkovič , ki p reb iva v n e p o s r e d n i bližini č e b e l a r s k e g a d o m a 
in j e za g r a d n j o p r i s p e v a l a v o d o in e lek t r iko . Zahva l i l i so se za vse s t o r j e n o 
tud i p r e d s e d n i k u g r a d b e n e g a o d b o r a M i l a n u V a j n g e r l u . P r i z a d e v n e č e b e l a r j e 
pa pesti p r e d v s e m p o m a n j k a n j e f i n a n č n i h s r eds t ev za z a t i r a n j e č e b e l a r s k e ku-
ge — viroze , ki j e m o č n o r az redč i l a s a m e čebe le , n j i h o v i m s k r b n i k o m pa sko-
ra j vzela vo l jo d o n a d a l j n j e g a de la . O b k o n c u l anskega leta so č e b e l a r s k e d ru -
ž ine v obč in i , prv ič v času svo jega d e l o v a n j a , dob i l e f i n a n č n o p o m o č o d SIS 
za p o s p e š e v a n j e p r e h r a n e o b č i n e Lenar t v višini vsaka d r u ž i n a po 1 mi l i jon 
d in . 

Za l e tošn je leto u p a j o na m o č n o » d v i g n j e n « znesek o d SIS, p r i č a k u j e j o 
p a tudi f i n a n č n o p o m o č od kme t i j sk ih d e l o v n i h o r g a n i z a c i j A g r o k o m b i n a t a 
Lenar t in K m e t i j s k e z a d r u g e , ki bi m o r a l a biti še k a k o z a i n t e r e s i r a n a za ob-
s to j čebe la r s tva . 

N a s l e d n j i p r o b l e m , ki muč i č e b e l a r j e v C e r k v e n j a k u , so b r e z u s p e š n a 
d v o l e t n a p r i z a d e v a n j a za p r i d o b i t e v 12 a zeml j i š ča , ki se n a h a j a n e p o s r e d n o 
o b n j i h o v e m d o m u . Z e m l j i š č e j e v lasti K m e t i j s k o zeml j i ške s k u p n o s t i , ki ga 
že l i jo p r idob i t i , da bi n a s a d i h m e d e n a d r evesa in postavi l i še več p a n j e v . 
P r e d s e d n i k K m e t i j s k o zeml j i šče s k u p n o s t i tov. M i r o B a u m a n si j e ž e l eno 
zeml j i šče og leda l in se kot kme t i j sk ih s t r o k o v n j a k in p o z n a v a l e c čebe l a r s tva 
o b v e z a l , d a si b o p r i z a d e v a l , d a b o že l ja čebe la r j ev tudi u r e s n i č e n a . 



PRVE LASTOVKE 

VOLITVE - KULINARIČNA 
SPECI ALITETA? 

Mladi v občini Lenart smo 
za seboj pustili kar celo jesen v 
duhu volilne. Res je, da se nam 
to sicer ni posrečilo v vseh os-
novnih okoljih organiziranosti, 
res pa je tudi, da to ni bil osno-
vni namen. Pravzaprav sploh 
ni bil, saj osnovne organizacije 
mladih v takšni, že desetletja 
nespremenjeni in čedalje manj 
sprejemljivi obliki, odločajo sa-
me. 

Tak uvod sam da misliti, da 
se pri vodstvih mladih v osnov-
nih sredinah ni zgodilo nič pre-
senetljivo novega (ampak samo 
pri »zamenjavi kadrov«!), do-
kaj velike spremembe pa zato 
na področju dela mladih v Ob-
činski konferenci ZSMS Le-
nart. iskanja tistih mladih, ki 
bi bili pripravljeni delati, raz-
mišljati in sploh kaj narediti v 
mladinski organizaciji, smo se 
lotili že septembra 1988. Pred-
lagali, torej evidentirali, smo 
kar dva meseca, ves preostali 
čas pa smo se s predlaganimi 
pogovarjali, razmišljali, skrat-
ka kandidiranje je teklo vse do 
3. februarja 1989., ko je bila 
konferenca z volitvami. Res 
smo se šli velike demokrate, 
nič nismo kombinirali in kuha-
li, kar se je tudi obrestovalo. 
Obrestovalo pa tako, da je pri-
pravljenih prevzeti funkcijo 
člana Predsedstva OK ZSMS 
in delati 15 mladih (od predla-
ganih 23), volili pa smo jih 11, 
toliko kot šteje članov občin-
sko mladinsko predsedstvo. Ti-
sti mladi, ki so kandidirali za 
najodgovornejše funkcije 
(predsednik, podpredsednik, 
sekretar), so pripravili tudi svo-
je poglede na delo mladih v na-
ši občini v prihodnje in jih 
predstavili v obliki videnj na 
javni tribuni v Lenartu teden 
dni pred konferenco z volitva-
mi. Za predsedniško funkcijo 

so kandidirali trije od predla-
ganih štirih, za podpredsedni-
ško en kandidat od predlaga-
nih treh in profesionalno sekre-
tarko eden od dveh predlaga-
nih. Vseh pet kandidatov je to-
rej predstavilo svoja videnja, ki 
pa se v vsebini niso kaj dosti 
razlikovala med seboj, čeprav 
so nastajala povsem ločeno. 
Temu dokaz je tudi tesen izid 
na volitvah, kjer sta dva pred-
sedniška kandidata dobila isto 
število glasov, tretji pa le enega 
manj. Temu je zato sledil drugi 
krog volitev s končnim izidom. 
Ostalo je še osem članov Pred-
sedstva, ki smo jih volili med 
desetimi kandidiranimi. 

Konferenca je bila izključno 
volilna, brez programov dela. 
Ti bodo seveda oblikovani na 
osnovi videnj, pišejo pa jih no-
voizvoljeni mladinci. Javno jih 
bodo predstavili v spomladan-
skih mesecih. 

Kljub temu, da mladinske 
volitve niso kulinarična specia-
liteta, upamo, da se bo prijetno 
vonjalo in dobro jedlo. Vsaj v 
mladinskih vrstah! 

Vsi mladi in manj mladi v 
naši občini nam boste v po-
moč, zato nas pokličite ali se 
oglasite! 

Razmišljamo in si prizadeva-
mo na Nikovi 9/1, z nami pa se 
lahko pogovarjate po telefonu 
št. 721-111! 

S kom pa? 
Predsednik: Mirko ŽMAVC 
Podpredsednik: Saša LO-

VRENČIČ 
Sekretar: Sonja FIL1PIČ 
Člani predsedstva: Srečko 

DAJČMAN, Ana FEKONJA, 
Darja HAMERŠAK, Milena 
KOLER, Andrej SENEKO-
VIČ, Breda SLAVINEC, Breda 
ŠNAJDER, Danica ZEMLJIČ. 

Sonja FILIPIČ 

LJUDJE SINDIKATU NE ZAUPAJO 
J O Ž I C A Z V A J K E R D O B I T N I C A Z L A T E G A Z N A K A Z S 

S L O V E N I J E 

Prišla je v de lovn i ob lek i , n e k o l i k o 
r a z b u r j e n a . V topl i p i sa rn i T O Z D 
P I K Lenar t j e k m a l u stekel sp roščen 
r azgovor . Ni t r eba p o s e b e j o m e n j a t i , 
d a j e bila n a š a g o s t j a Jož i ca ro j ena 
2 / 2 - 1 9 5 1 v Z g o r n j i h Z e r j a v c i h pri Le-
n a r t u . O d leta 1972 j e z a p o s l e n a v 
P I K , T O Z D š p o r t n a in l a h k a k o n f e k -
ci ja Lenar t na d e l o v n e m mes tu skla-
d i š č e n j e b laga za izvoz in d o m a č i trg. 
Pred t em je d e l a l a v m a r i b o r s k i Veze-
nini . V pisni ob raz lož i tv i o b podel i tv i 
z l a tega z n a k a je m e d d r u g i m povda r -
j e n o , d a j o d e l o v n o o k o l j e ceni , ker je 
d o b r a d e l a v k a in s o d e l a v k a , ki j e pri-

p r a v l j e n a p o m a g a t i p o v s o d in vsake-
m u . Ž e vrs to let j e d e l o v n a v o r g a n i h 
zveze s i n d i k a t o v , v o s n o v n i o rgan iza -
ciji in o b č i n s k e m svetu Lenar t ( je čla-
nica p r e d s e d s t v a ) . R a d a se s p o m i n j a 
tud i mla j š ih let. ko j e bi la d e l o v n a v 
m l a d i n s k i o r g a n i z a c i j i . 

» S i n d i k a t še z d a l e č n i m a tiste vlo-
ge, ki m u s icer p r i p a d a « meni Jož ica 
Z v a j k e r . »Sem sicer op t imis t , v e n d a r 
ne v id im svet le p r i h o d n o s t i , za s indi-
kat s eveda . Skrb i me u s o d a ju t r i šn j e -
ga d n e . Vel iko več bi m o r a l o biti de-
m o k r a c i j e , p r av i čnos t i in tovar i š tva . 
Z d a j j e tega p r e m a l o , z a t o tudi to l iko 

OBRTNA ZADRUGA 
»LIPA« SE PREDSTAVLJA 

Sred i l e t a 1989 so o b r t n i k i , z d r u ž e -
ni v O b r t n e m z d r u ž e n j u Lena r t , n a 
z b o r u izvolili in ic ia t ivni o d b o r za 
u s t a n o v i t e v o b r t n e z a d r u g e . V p o g o -
vo ru n a m j e p r e d s e d n i k t ega o d b o r a 
tov . Ivo Št rakl razkril k a r d o l g o p o t 
o d zamis l i d o us t anov i tve z a d r u g e . 

» T o r e j z a d r u g a že d e l u j e in k a k š n o 
ime ste ji d a l i ?« 

» Z a d r u g i s m o dal i ime O b r t n a za-
d r u g a L I P A Lenar t . N j e n sedež j e v 
L e n a r t u , Trg o s v o b o d i t v e 5. D a n e s 
l a h k o iz jav im, da j e z a d r u g a u s t a n o -
v l j e n a in d a d e l u j e . « 

» I z vašega o d g o v o r a bi l a h k o skle-
pa l , d a j e u s t a n a v l j a n j e p o t e k a l o b r ez 
t ežav , in h i t ro !« » N a s p r o t n o . U s t a n a -
v l j a n j e se j e zav lek lo , razreši t i j e b i lo 
t r e b a več težav , kot s m o p r i čakova l i . 
N e bi želel več govori t i o t e m . R a j e bi 
rekel k a k o b e s e d o o naš ih nač r t i h .« 

» Z a n i m i v o bi b i lo zvede t i , k d o so 
u s t a n o v i t e l j i ? « 

» U s t a n o v i t e l j i z a d r u g e so ob r tn ik i , 
ki so se s svo j im kva l i t e tn im d e l o m in 
k o n k u r e n č n o s t j o že dos l e j po t rd i l i na 
s l o v e n s k e m in j u g o s l o v a n s k e m tržiš-
ču . Hkra t i so s svo j im d e l o m in izku-
š n j a m i ve l iko pr i speva l i v u s t anov i t -
v e n e m p o s t o p k u . Z a d r u g o so u s t a n o -
vili Alo jz D i m n i k , F r ide r ik D r u ž o v e c , 
J o s i p K o n t r e c , S rečko Lešn ik , J o ž e 
Pe t rov ič , F r a n c Š i rovn ik , Ivo Št rakl 
in J o ž e T o p l a k . 

» B r a l c e b o prav g o t o v o z a n i m a l o , 
k a k š n e s tor i tve b o z a d r u g a o p r a v l j a -
la .« 

» O b r t n a z a d r u g a L I P A je z a d r u g a 
s p l o š n e g a t i pa . To p o m e n i , d a se lah-
ko vč l an i jo redn i obr tn ik i vseh s t rok , 
č e m u r p r i p i s u j e m velik p o m e n , ka j t i 
n a š a p o n u d b a bo z a d o v o l j e v a l a pov-
p r a š e v a n j e o b č a n o v tud i p o t is t ih de-
j a v n o s t i h , ki so dos l e j u s i h a l e ali sko-
r a j p o p o l n o m a zamr le .« 

» N a š t e j t e g l avne d e j a v n o s t i , s ka te -
r imi se b o z a d r u g a u k v a r j a l a ! « 

M o r d a b o t a k š n o n a š t e v a n j e s u h o -
p a r n o , t o d a le t a k o b o m o l a h k o p r e d -
stavili n a š o d e j a v n o s t , « j e de j a l p r e d -
s e d n i k u s t a n o v n e g a o d b o r a . 

» O b r t n a z a d r u g a L I P A j e registr i -
ra la n a s l e d n j e d e j a v n o s t i 

1. I zde l ava , p o p r a v i l o in vzd rževa -

n je g r a d b e n i h in s t a l ac i j ( n o t r a n j e , vo-
d o v o d n e , k a n a l i z a c i j s k e in e l ek t r i čne 
ins ta lac i je , i n s t a l ac i j e p a r n e g a g re t j a , 
ins ta lac i j e in m o n t a ž a s o l a r n i h na-
prav) . 

2. I z g r a d n j a , r e k o n s t r u k c i j e , a d a p -
tac i ja in p o p r a v i l o g o s p o d a r s k i h , sta-
n o v a n j s k i h in d r u g i h z g r a d b , vk l ju-
č n o s p r i p r a v o g r a d b e n e g a zeml j i šča . 

3. Z a k l j u č n a in o b r t n i š k a de la v 
g r a d b e n i š t v u — f a s a d e r s t v o , t e racer -
s tvo, p a r k e t a r s t v o , s o b o s l i k a r s k a de-
la, o b l a g a n j e p o d o v , s t o p n i š č in s ten z 
raz l ičn imi ma te r i a l i , s t e k l a r s k a , kera-
m i č a r s k a , k l j u č a v n i č a r s k a in k l epa r -
ska de la ter d r u g a z a k l j u č n a de la . 

4. T i s k a n j e b r o š u r , b i l t enov , t i sko-
vin, p i s a rn i škega m a t e r i a l a , m a t e r i a l a 
p a p i r n e in k a r t o n s k e g a l a n t e r i j e , raz-
m n o ž e v a n j e in f o t o k o p i r a n j e t e r si to-
tisk. 

5. Poprav i lo , v z d r ž e v a n j e in instal i -
r a n j e s t ro jev . 

6. P r o i z v o d n j a p o h i š t v a , o p r e m e za 
g o s p o d i n j s t v o , šole, gos t i n s tva in pi-
s a rne , d r u g i h k o n č n i h lesenih izdel-
kov, lesen ih s t a v b n i h e l e m e n t o v , t. j. 
vra t , o k e n in d r u g i h s t a v b n i h miza r -
skih izde lkov. 

»Ali ste z naš te t im k r o g d e j a v n s o t i 
sk len i l i?« 

» N e . P o s e b e j p o u d a r j e m . d a b o m o 
razreši l i naš te te d e j a v n o s t i g lede n a 
p o v p r a š e v a n j e . V č l a n j e v a n j e v z a d r u -
g o je t o r e j o d p r t o in o d v i s n o p r e d -
vsem, to p o u d a r j a m še enk ra t , od 
kval i te te , k o n k u r e n č n o s t i in od pov-
p r a š e v a n j a . « 

» K a j bi na š im b r a l c e m p o v e d a l i o b 
k o n c u r azgovora .« 

» I m a m dve želj i . Prva bi bi la . d a bi 
vsi , ki b o d o p r eb ra l i nas lov , vz t ra ja l i 
pri b r a n j u d o k o n c a . « 

» I n d r u g a že l j a?« 
» D a bi vsi, ki b o d o iskali o b r t n e 

s tor i tve , navezal i s t ike z O b r t n o za-
d r u g o L I P A Lenar t . Po t rud i l i se bo-
m o ustreči in izpolni t i v s a k o že l jo in 
z a h t e v o naš ih b o d o č i h n a r o č n i k o v . « 

Hva la za p o g o v o r ! O b v s t o p u v po-
s l o v n o ž iv l j en je že l im zad rug i »LI -
PA« ob i lo u s p e h o v ! O O b r t n i z a d r u g i 
L I P A b o m še p isa l . 

J a n k o Kše la 

Jožica Zvajker za delovnim strojem 

n a p e t o s t i v m e d s e b o j n i h o d n o s i h . 
M e n i m , d a bi mora l i b o l j e de la t i , po-
g l a v j e zase p a j e s e v e d a o d g o v o r n o s t . 
N e t ista na p a p i r j u , ki j e i m a m o vsi že 
čez g l avo — z a k a j , d o b r o v e m o . O d -
g o v o r n o s t n a j ve l ja za s l ehernega ,^de-
lavca in d i r e k t o r j a . V s i n d i k a t u ima-
m o s icer d o b r e p r o g r a m e , p r e m a l o pa 
j ih u r e s n i č u j e m o . N e r a z u m e m , z a k a j 
s m o d o naše o r g a n i z a c i j e t a k o brez-
br ižni , n a v s e z a d n j e s m o v e n d a r l e vsi 
č lani s i nd i ka t a . Dela t i b o m o mora l i 
t a k o , da n a m b o d o l j u d j e r e s n i č n o 
z a u p a l i . « 

Še bi l a h k o k lepe ta l i o t em in 
o n e m . N a j s k l e n e m o ta k r a t ek zap i s z 
že l jo Jož ice Z v a j k e r , d a bi se l j u d j e 
m e d s e b o j d o b r o r azume l i . O b p razn i -

NAŠ KLEPET 
ku žena pa še zlast i ve l iko d o b r e g a ra-
z u m e v a n j a v d r u ž i n a h — z a n j o so 
n a j v e č j e vese l je n jen i o t roc i . Veseli se 
v sakega n j i h o v e g a u s p e h a . 



IZ ZDRAVNIKOVE BELEŽNICE VETERINAR SVETUJE 

SPECIALISTIČNA DEJAVNOST 
V TOZD ZDRAVSTVENO 

VARSTVO LENART 
Iz zgodovine zdravstva ve-

mo, da so se z zdravljenjem lju-
di ukvarjali posamezniki, ki so 
zmogli, oziroma znali, pozdra-
viti vsako, za tiste čase znano 
bolezen ali poškodbo. Takšen 
pristop imajo še v področjih z 
na jman j razvitimi družbenimi 
odnosi (nekatera plemena v 
Afriki in Južni Ameriki). 

Z vsesplošnim razvojem člo-
veštva je tudi v zdravljenju pri-
šlo do tega, da zdravnik ne 
zmore poznati vseh zdravstve-
nih problemov. Tako nastaja 
potreba po taki vrsti zdravstve-
nih delavcev, ki poglobljeno 
obvladujejo posamezna po-
dročja medicine. Govor imo o 
specialistih! Tudi v T O Z D 
Zdravstveno varstvo Lenart de-
luje nekaj specialistov, ki so 
predvsem v pomoč zdravnikom 
splošne prakse. Le-ti, zdravniki 
splošne prakse, še vedno pred-
stavljajo osnovnega nosilca 
zdravstvene dejavnosti , saj re-
šujejo okrog 80 % vseh zdrav-
stvenih problemov. So prvi, ki 
se seznanijo s pacientom. Pri 
delu so izredno izpostavljeni. 
Njihovo delo zahteva širok 
krog znanja. Zaradi naštetega 
in posebnih nalog v procesu 
dela zdravnikov v splošni am-
bulanti je nastala potreba po 
specializaciji tudi v splošni me-
dicini. V letošnjem letu dva 
zdravnika končujeta specializa-
cijo iz splošne medicine, kar po-
meni veliko pridobitev na stro-
kovnem področju in solidno 
pomoč pri razvoju osnovne 
zdravstvene službe. 

Začetno obdobje človekove-
ga življenja je izredno občutlji-
vo za vse mogoče vplive pred-
vsem iz okolja. Nad zdravjem 
predšolskih otrok bdi specialist 
— pediater. Posebna naloga 
službe za zdravstveno varstvo 
predšolskih otrok je spremlja-
nje razvoja in pravočasna ugo-
tovitev nastajajočih bolezen-
skih sprememb. Zato specialist 
— pediater s pomočjo sester in 
drugih zdravstvenih delavcev 
opravlja sistematične preglede 
otrok od rojstva do vstopa v šo-
lo. Urnik dela specialista pedia-
tra: ponedeljek in sredo popol-
dan, ostale dneve dopoldan. 

Zelo dinamičen razvoj oseb-
nosti v času šolanja zahteva 
posebno skrb zdravstvenih de-
lavcev. Preobremenjenost , neu-
strezna prehrana, premalo tele-
sne aktivnosti so negativni de-
javniki, ki vplivajo na slabšanje 
zdravja šoloobveznih otrok. 
Redni sistematični pregledi, ki 
jih opravi specialist šolske mla-

dine s sodelavci, ugotovijo veli-
ko okvar hrbtenice, slabe drže, 
okvare vida, zobovja itd. 

Urnik dela: vsak dopoldan. 
Preobremenjena slovensko-

goriška ženska oboleva za po-
dobnimi obolenji kot drugod 
po Sloveniji. Njene bolezni 
zahtevajo posebno vrsto pre-
gleda, ki ga opravi specialist — 
ginekolog. 

Priporočamo, da žene obiš-
čejo vsaj enkrat letno ginekolo-
ga, četudi n imajo težav. 

Urnik dela: torek popoldan, če-
trtek dopoldan. 

Verjetno bomo v letošnjem 
letu razširili urnik še na en dan 
v tednu. Zaradi vse bolj ones-
naženega okolja in kajenja 
(predvidevamo) raste število 
pljučnih obolenj . Tudi tuber-
kuloze je še nekaj. Z zdravlje-
njem pljučnih in srčnih obolenj 
se ukvarja specialist — pnev-
moftiziolog. 

Urnik dela: ponedeljek in petek 
dopoldan, torek popoldan. 

Za zdravstveno stanje delo-
vne populaci je skrbi dispanzer 
medicine dela, prometa in 
športa, ki deluje v prostorih 
DO Klemos. Ekipa, ki jo sesta-
vljajo zdravnik in dve sestri, 
nudi zdravstveno oskrbo zapo-
slenih delavcev v občini. Obča-
sno pa specialist medicine dela 
opravlja potrebne preglede 
pred vstopom v službo, obča-
sne preglede šoferjev, ocenjuje 
delovna mesta itd. 
redna ambulanta: od ponedelj-
ka do petka dopoldan, 
specialist M D P Š : vsako sredo 
popoldan. 

Pri zdravniku — specialistu 
za ušesa, nos in grlo — lahko 
poiščejo pacienti pomoč vsak 
dan, razen četrtka, po 1). uri v 
prostorih medicine dela, pro-
meta in športa v DO Klemos. 

Kot vidimo, je včasih potreb-
na pomoč specialistov. O po-
trebi obiska pri specialistu 
odloča zdravnik v osnovni 
zdravstveni službi (lečeči, ozi-
roma pristojni zdravnik). Ka-
dar je potreben obisk pri spe-
cialistu, ki jih v Lenartu nima-
mo, pacienta napot imo v Mari-
bor, oziroma v zdravstveno 
ustanovo, kjer potrebne specia-
liste imajo. Ko bodo nastopili 
pogoji, bodo v Lenartu delali 
še drugi specialisti. V letošnjem 
letu bo verjetno pričel s sodelo-
vanjem specialist za duševne 
bolnike — psihiater. 

dr. Dušan MARKOL1 

KOSTOLOMNICA 
Za to boleznijo zbolijo večinoma krave v drugi polovici brejosti 

in ob času, ko dajejo največ mleka. Redkeje zbolijo telice. Važno vlo-
go pri nastanku bolezni ima poleg pomanjklj ive prehrane tudi reja ži-
vali. V temnih in zatohlih hlevih (pomanjkan je vitamina D, veliko 
COi, pomanjkl j ivo dihanje). Bolezen je poglavitno vezana na tla, ki 
so revna s fosfor jem, včasih tudi s kalcijem. Kostolomnica se pogoste-
je pojavlja v nižinskih področjih in na peščenih tleh. Pogosto se bole-
zen pojavlja v sušnih letih. Zaradi nezadostnih padavin se namreč 
rudnine v zgornjih plasteh zemlje slabo topijo in jih rastline ne more-
jo porabiti. Zaradi navedenega prihaja do nepravilnega razmerja kal-
cija in fosforja . Kostolomnico lahko izzove tudi premajhen obrok se-
na, hkrati pa prevelike količine slame, plev, otrobov, koruzne silaže in 
raznih tovarniških odpadkov (pesni rezanci, tropine idr.). Pri nastan-
ku bolezni torej sodeluje več dejavnikov: prehrana revna s kalcijem 
in fosfor jem, visoka brejost laktacije itd.). Do kostolomnice lahko pri-
vede tudi krmljenje živali z veliko količine koruzne silaže, če ne doda-
jamo mineralnih mešanic bogatih s kalcijem in fosforjem. 

Prva znamenja , ki jih pri kravah skoraj redno zaznamo so liza-
vost in milejše prebavne motnje. Živali ne jedo rade vsakodnevne kr-
me, pač pa imajo pohlep po ometu, lesu, zemlji, nastilju itd. Apetit iz 
dneva v dan slabi. Zaradi bolezni v kosteh živali težko stojijo. Otipa-
vanje kosti in vrtenje sklepov je boleče. Prestopajo z noge na nogo. 
pri hoji težko pošepavajo. Bolj ali manj značilno je pokanje v kosteh 
in sklepih, spodvite noge, klečanje na prednjih kolenih in trdo mišiče-
vje. Če traja bolezen dalj časa, opazimo, da žival hujša, dlaka je dolga 
in brez leska, koža pa se tesno prilega trupu. Pogoste so tudi preba-
vne motnje, prikrito ali celo odsotno gonjenje, težave z zabrejitvijo 
itd.). 

V končni fazi živali obležijo. Pogosti so prelomi kosti in raztrga-
ne mišice. 

Nastanek kostolomnice uspešno preprečujemo s sprotnim pokla-
danjem kompleksnih mineralnih mešanic, zlasti še kravam v pozni 
brejosti in v času, ko daje jo največ mleka. Dobro je, da takim živalim 
da jemo vitamin DJ, le to pa ponovimo po 2 — 3 tednih. To pride zlasti 
v poštev v zimskem in zgodnje spomladanskem obdobju. Primerno je 
tudi gnojenje travnikov in pašnikov s fosfornimi gnojili, ki do neke 
mere dvigujejo vsebnost fosforja v travi in senu. Pri živalih z izredno 
veliko mlečno proizvodnjo je koristna kontrola vsebnosti aktivnega 
fosfor ja v krvnem serumu, kajti ta se očitno zmanjša še preden se po-
javijo vidni znaki bolezni. Danes imamo na razpolago več mineralno 
vitaminskih dodatkov, ki v zadostni količini in pri rednem poklada-
nju uspešno preprečujejo nastanek kostolomnice. Mednje sodijo: 
KOSTOVIT, BIOTOS, MIUIL , BOVISAL in razni drugi. ' 

TURIZEM SMO LJUDJE 

PRI ELBLOVIH TUDI 
DIVJAČINA 

Pri Lenartu snujemo nove načrte na področju gostinstva in tu-
rizma. V družbenem in zasebnem sektorju. Porajajo se številne do-
bre ideje enih in dragih. Tokrat poglejmo, kaj pripravljajo novega 
v gostišču ELBL v Zg. Žerjaveih pri Lenartu. 

Gostišče deluje že od leta 1962, poznajo ga številni tujci in 
popotniki od blizu in daleč. Zdi se, da mladi rod resnično uspešno 
nadaljuje tradicijo mame in pokojnega očeta. Za bodočnost se ni 
bati. 

Danica Elbl nam je zgovorno povedala, da so okrepili moči v 
njihovi kuhinji, v kateri pripravljajo številne domače dobrote. Ob 
dobrem vinu iz lastnega vinograda se vselej prilezejo. Med novosti 
omenja zlasti ponudbo mesa divjačin in lovskih specialitet vseh 
vrst. Pripravljajo tudi tedne najrazličnejših nacionalnih kuhinj, 
(pričeli so z italijansko, nadaljevali bodo s švicarsko, pa madžar-
sko itd.). Pripravljajo »mini kosila« (od 13.—15. ure) z možnostjo, 
da si jih stranke odnesejo tudi domov. Cena je resnično simbolična 
— 15.000.— din/V poletnih dneh bodo organizirali tedne sadnih 
solat in paštet iz divjačine. To, da med sladicami nudijo »sladki 
greh«, »belo damo« 

in »kroglice ELBL«, pa je spet drugo pogla-
vje. In še za konec. Pri Elblovih nudijo tudi žgance in čcsnovo ju-
ho. Tudi to je del turizma. 



KRAJEVNI MOZAIK CERKVENJAKA 
V krajevni skupnosti Cerkve-

njak se lahko pohvalimo, da 
smo v letu 1988 dosegli nekaj 
lepih uspehov, zato menimo, 
da bi bilo prav, da jih na krat-
ko predstavimo. S sredstvi iz 
referendumskega programa 
smo dali končno obleko (fasa-
do) gasilskemu domu, ob pri-
zadevnosti naših gasilcev pa se 
je uredila tudi večnamenska 
dvorana. S sof inanciranjem Sa-
moupravne s tanovanjske skup-
nosti Lenart smo v domu ure-
dili tudi stanovanji , medtem 
kot sta že v letu 1987 krajevna 
skupnost in Matični urad pre-
selila v dom svoje poslovne 
prostore. 

Dokončali smo izgradnjo vo-
dohrama (100 m3) s hidroforno 
postajo in ga v mesecu decem-
bru tudi spustili v pogon, obe-
nem pa smo predali v upravlja-
nje vse vodovodne objekte, ra-
zen sekundarnega omrežja DO 
K G P Ptuj T O Z D Vodovod in 
kanalizacija. Pričeli smo tudi 
graditi zdravstveni dom, ki bo 
v mesecu februar ju pripravljen 
za vselitev, izvajalec del pa je 
Centrovod iz Lenarta. Sredstva 
smo zagotovili iz sredstev sa-
moprispevka in Zdravstvenega 
doma Maribor — Lenart. 

V mesecu decembru smo as-
faltirali še zadnja dva kilome-
tra makadamske regionalne ce-
ste Senarska— Brengova s sred-
stvi Republiške cestne skupno-
sti. 

Nova trgovina v Cerkvenjaku pričakuje potrošnike 

Izključno s sredstvi krajanov 
smo opravili zemeljska dela (ši-
ritev, navoz gramoza) na 
4400 m krajevnih cest in jih ta-
ko v grobem pripravili za asfal-
tiranje, ki se bo pričelo v letu 
1989 ob priteku referendum-
skih sredstev. 

Mercator-Potrošnik je začel 
graditi samopostrežno trgovino 
z bifejem, ki bo prav tako 
odpr ta že v začetku marca 
1989, kot zagotavljajo pred-
stavniki Mercatorja . Kot vse 
ostale krajevne skupnosti v na-
ši občini smo tudi mi pristopili 
k izgradnji telefonskega omrež-

ja, saj imamo sedaj samo 40 
številk. V mesecu marcu smo 
nabavili 384 številčno centralo 
in pričeli z gradnjo sekundar-
nih zemeljskih linij. Dela prav-

! kar tečejo, tako da imamo se-
I da j končanih okrog 6000 m ze-

meljskih linij od skupno 7000 
kolikor jih moramo zgraditi. 

Zbrali smo 510,000.000,— 
dinarjev lastnih sredstev in iz 
sklada za pospešen razvoj 
man j razvitih prejeli še 
300,000.000,— dinarjev. 

Obenem potekajo aktivnosti 
za izgradnjo zračnih telefon-
skih linij, tako da planiramo, 

da bi v 1989. letu z akcijo kon-
čali. V akciji sodeluje 180 inte-
resentov, od katerih je vsak pri-
speval 3,1 milijona din. 

Ker imamo problem s parki-
ranji avtobusov, ki ostanejo 
ponoči v Cerkvenjaku, smo 
skupaj z DO Certus odkupili 
zemljišče, obenem pa potekajo 
aktivnosti za ureditev parkiriš-
ča. 

To bi bili na jpomembnejš i 
dosežki v letu 1988, ob tem pa 
seveda ne moremo reči, da ni-
mamo problemov, o katerih pa 
kda j drugič . . . 

Darko Lorenčič 

N A OBISKU PRI MLAKARJEVIH V ZAMARK0VI 

ODNOS DO PITNE VODE 
Daljše sušno obdobje , ki je zajelo vso Sloveni-

jo, je v posameznih delih Slovenije povzročilo 
velike težave pri preskrbi s pitno vodo. Republi-
ški štab za civilno zaščito, ki spremlja situacijo, 
je sprejel vrsto ukrepov, da bi se posledice suše 
omilile. To sušno obdobje ne povzroča le težav 
pri preskrbi s pi tno vodo, temveč s topnju je tudi 
požarno ogroženost in onesnaženost vodotokov. 

Izvršni svet SO Lenart je na svoji seji 16. fe-
bruar ja 1989 obravnaval oceno stanja v zvezi s 
preskrbo s pitno vodo na območju občine in 
ugotovil, da je preskrba s pitno vodo za sedaj še 
normalna. Mariborski in tudi ptujski vodovod 
zagotavljata še normalne dnevne količine vode. 
Težave pri preskrbi z vodo nastajajo le pri go-
spodinjstvih, ki niso priključena na vodovodno 
omrežje, vendar za sedaj še ni zaskrbljujoče. 

Ne glede na opisano stanje, predlagamo, da 
občani omeji jo prekomerno porabo vode, ne ozi-
raje se na to, ali gre za porabo iz javnega vodo-
voda ali iz lastnih vodnjakov. Tako naj ravnajo 
zlasti zato, ker so vremenske napovedi še vedno 
neugodne, zato se vodne rezerve še naprej krčijo, 
hkrati pa prekomerna poraba vode pomeni tudi 

več odplak, ki doda tno onesnažujejo obstoječe 
vodotoke. Onesnaževanje je še posebej nevarno, 
ker je pretok vode v vodotokih zmanjšan. 

Razveseljivo je, da v naši družbenopolit ični 
skupnosti širimo omrežje javnega vodovoda, s 
tem si zagotavljamo zdravo pitno vodo, hkrati 
pa na ta način pos ta jamo tudi vedno bolj odvisni 
od redne dobave vode iz mariborskega in ptuj-
skega vodovoda. Ob tem ne bi smeli pozabiti, da 
lahko zaradi okvar pride tudi do večdnevnega iz-
pada vodooskrbe, kar bi nam povzročilo velike 
težave. Taki pojavi so na srečo sicer redki, pa 
vendar so možni, zato predlagamo, da tam, kjer 
že imate urejeno vodooskrbo iz javnega vodovo-
da, vseeno ne zanemari te svojih vodnjakov, ozi-
roma studencev, ki vam bodo v takšnih primerih 
še kako koristili. Vzdrževanje studenca vam ver-
je tno ne bo povzročalo prevelikih stroškov. Pri-
poročamo tudi, da v krajevnih skupnostih še po-
sebej proučite problem oskrbe s pitno vodo za 
primer izpada oskrbe iz javnega vodovoda v cen-
trih KS, kjer se število novih zazidav še posebej 
hitro veča, obstoječih studencev pa je malo. 

Julij PEČAN 

MORDA VAS ZANIMA 

PLANINSKO 
DRUŠTVO LENART 
V LETU 1989 

Planinsko društvo Lenart je 
eno od aktivnejših društev v 
občini. Da je temu tako, je dru-
štvo dokazalo s svojim delom 
in aktivnostmi v preteklem ob-
dobju. Planinstvo, kot je splo-
šno znano, je oblika množične 
rekreacije, zato tudi društva te-
žijo, da bi v svoje vrste prite-
gnila čimveč občanov — prija-
teljev planin in narave. To je 
društvu v preteklosti več ali 
manj uspevalo, zato bi radi, da 
bi bilo tudi v pr ihodnje tako in 
da bi v naše vrste pritegnili 
čimveč občanov. Vodstvo dru-
štva meni, da je eden od pogo-
jev za to dobro in zanimivo se-
stavljen program dela društva 
zanimiv program izletov v na-
ravo, oziroma tur v gore. To 
pomeni, da lahko vsak najde 
zase in za svoje zmogljivosti za-
nimiv in primeren izlet. 



SMOTRNA UPORABA GNOJEVKE 

Gnojevka, korist in hkrati nejevolja zaradi smradu 

Za prispevek pod tem naslo-
vom sem se odločil zato, ker me-
nim, da smo premalo poučeni o 
koristni uporabi gnojevke kot 
nadomestila za mineralna gnoji-
la. Istočasno pa ugotavljam, da 
je v občini Lenart vedno več 
kmetij specializiranih, v govedo-
rejsko proizvodnjo s prosto rejo 
na rešetkastih stojiščih. To po-
meni, da se na teh kmetijah poja-
vi kot stranski proizvod gnojev-
ka, ki je organsko gnojilo. Ko 
govorimo o gnojevki, imamo v 
mislih mešanico trdih in tekočih 
živalskih izločkov brez stelje. 

V zvezi z uporabo gnojevke se 
postavljajo zlasti naslednja vpra-
šanja: 

1. Pomembnost izkoriščanja 
hranil iz gnojevke na njivah in 
travnikih, 

2. vpliv gnojevke na rodovit-
nost njiv in travnikov 

3. primernost časa uporabe. 
Seveda se v zvezi z gnojevko 

postavljajo še drugi pomisleki 
kot na primer smrad, ki je pone-
kod večji kot drugje. Dosedanje 
izkušnje so na žalost pokazale, 
da v lenarški občini gnojevka 
smrdi bolj kot v avstrijskem 
Cmureku. Avstrijski kmetje, ne 
glede na to, da so v večini prime-
rov ekonomsko boljše situirani 
od naših, uporabljajo gnojevko z 
mnogo večjim spoštovanjem kot 
mi. Osebno sem se že večkrat 
prepričal, da kmetje preko naše 
meje s pridom uporabljajo gno-
jevko tudi za dognojevanje koru-
ze. Posamezniki za dognojevanje 
koruze uporabljajo izključno sa-
mo gnojevko in s tem seveda pri-
štedijo marsikateri dinar — v tr-
di valuti — za drag nakup mine-
ralnih dušičnih gnojil. 

V spodnji tabeli prikazujem 
vsebnost sušine in hranil v gno-

V zvezi z vsem navedenim se 
pojavlja vprašanje strokovne 
usposobljenosti vodniškega ka-
dra, ki zagotavlja varnost na iz-
letih. ter mentorjev za delo z 
mladimi na osnovnih šolah. 
Vodstvo društva si ie prav zara-
di teh razlogov zadalo nalogo, 
da v tem in v prihodnjem ob-
dobju posveti več pozornosti 
izobraževanju ustreznih ka-
drov. Za najmlajše — pionirje 
planince pa bi se usposabljanje 
izvajalo tako kot do sedaj, v 
pionirskih planinskih taborih. 
Upamo, da bo društvo s tako 
zastavljenim programom zbu-
dilo še večje zanimanje za tovr-
stno rekreacijo med občani 
vseh starosti in da se bo število 
članov še povečalo. 

Pridite — pa dober korak in 
prijetno počutje v gorah! 
PROGRAM IZLETOV ZA 
LETO 1989 
Marec—april: 
— izlet na Boč, 
— izlet na Žaucarjev vrh, 
— izlet na Urban, 
Maj—junij: 
— prvomajski pohod na Zavrh 

(v sodelovanju z Obč. sindi-
kalnim svetom), 

— spominski pohod na Stol, 
— izlet na Golico, 

jevki. Analiza je bila opravljena 
na Biotehnični fakulteti v Lju-
bljani, vzorci gnojevke pa so vze-
ti na različnih kmetijah in druž-
benih posestvih na področju SR 
Slovenije. 

Sušina 
v 9/o 

N 

kg/t 
(m1) 
p205 

k20 

10 5,7 1,7 7,3 

Iz tabele je razvidno, da ima-
mo v 1 m1 gnojevke 5,7 kg aktiv-
nega dušika, 1,7 kg aktivnega 
fosforja in 7,3 kg aktivnega kali-
ja. Analize nam povedo, da je 
goveja gnojevka bogatejša zlasti 
s kalijem in dušikom, medtem ko 
je vsebnost fosforja nekoliko 
slabša. Omenim naj tudi to, da 

— Dan planincev Pomurja, 
— izlet na Uršljo goro, 
— izlet na Peco. 
Julij—avgust: 
— vzpon na Triglav, 
— ture po Kamniško — Sa-

vinjskih Alpah, 
— pionirski planinski tabor. 
September—oktober: 
— Dan slovenskih planincev 

na Vogarju (nad Bohinjem), 
— pohod čez Pohorje, 
— izlet na Donačko goro, 
— pohod po Pomurski planin-

ski transverzali. 
November—december: 
— predavanja za pionirje pla-

nince po osnovnih šolah. 
OBVESTILO: 

Članarino bomo v Lenartu 
pobirali na domovih članov. 
Če pa želite, lahko članarino 
poravnate pri gospodarju dru-
štva tov. Francu MEKETU, 
Lenart, Partizanska 7. 
Članarina za leto 1989 znaša: 
za člane 10.000 din, 
za mladince 5.000 din, 
za pionirje 3.000 din. 

S plačilom članarine si na iz-
letih in turah v gore zagotovite 
zavarovanje in popust pri pla-
čilu prenočišča. 

Upravni odbor 
PD Lenart. 

velik delež krmil v obroku gove-
da močno poveča količino fos-
forja v gnojevki, in to celo do 
3 kg. Iz tega sledi, d a j e gnojevka 
z družbenih farm in kmečkih go-
spodarstev z intenzivno proiz-
vodnjo kvalitetnejša od ostale. 
Za naše gnojevke je značilno, da 
vsebujejo tudi veliko magnezija, 
kar je odsev dobre založenosti 
naših tal s tem elementom, pa tu-
di kalcija v gnojevkah praviloma 
ne manjka. In če sedaj pogleda-
mo na bogastvo, ki se nahaja v 
gnojevki na eni strani in današ-
nje cene mineralnih gnojil 
(1 vreča preko 100.000 din) na 
drugi strani, bomo prišli hitro do 
zaključka, da je smotrna upora-
ba gnojevke več kot upravičena. 
Večkrat se postavlja vprašanje, 
kolikšno količino tega gnojila 
lahko damo na naše površine. S 
strokovnega vidika menimo, da 
lahko na 1 ha travniških ali njiv-

FRANC BELŠAK 

Pred kratkim sem odprl ko-
vinsko storitveno obrt, ker me-
nim, da so taka dela v naši ob-
čini potrebna. 

Opredelil sem se predvsem 
na vzdrževalna dela in dela po 
naročilu. Tu mislim na popra-
vila in montažo vseh vrst klju-
čavnic, izdelavo ključev, izde-
lavo kovinskih palic, okenskih 

skih površin zapeljemo do 
40.000 I gnojevke letno. Več ne 
priporočamo, kajti obstaja ne-
varnost, da se poslabša struktura 
zemljišča na njivah ali spremeni 
botanični sestav travinja. Omeni-
ti kaže tudi to, da je priporočlji-
vo zgoraj omenjeno količino 
gnojevke razdeliti na dvakratno 
ali trikratno gnojenje. Glede pri-
mernega časa gnojenja z gnojev-
ko bi rekel, da priporočamo gno-
jiti travnike pozno jeseni ali zgo-
daj spomladi, njivske površine 
pa po žetvi ozimnih in jarih žit 
ter po spravilu koruze. 

Pri gnojenju z gnojevko je po-
trebno upoštevati tudi čas zore-
nja gnojevke, ali kot temu pravi-
mo. da se gnojevka termično ob-
dela. Gnojevka, s katero gnojimo 
travnike, naj bo stara na jmanj 
dva meseca, kajti v tem času se v 
gnojevki uničijo razni paraziti in 
klice. Miroslav Bauman 

mrež, ograj po naročilu, kovin-
skih jaškov, predpražnikov, 
stepalnikov za preproge. T-ko-
madov za sušenje perila, izde-
lavo stopnic, raznih kovinskih 
predmetov, popravilo posod za 
odvoz smeti itd. 

Izdelujem tudi kovinska si-
dra in vijake za vrtne pergole 
(ogled je možen na domu). 
Predvsem hočem povedati to. 
da bom pomagal vsakomur, ki 
ima bilo kakšne želje in proble-
me. 

Moja obrt je popoldanska, 
ker sem drugače zaposlen v To-
varni akumulatorjev in opreme 
VESNA Maribor, kot vodja 

proizvodnje nove opreme za 
akumulatorsko industrijo. Zato 
se lahko oglasi vsak, ki ima 
probleme z akumulatorjem. 

Oglasite se lahko po 15. uri 
na naslov: 
Franc Belšak 
Ul. heroja Lacka 50 
62230 Lenart 
Telefon: 721-880 

K L J U Č A V N I Č A R S K A S T O R I T V E N A O B R T 



VRATA KLOPOTCA SO VAM ODPRTA 
Vas pot pogosto pripelje v Lenart? 
Nič vas ne stane, če vstopite tudi v TA KLO-

POTEC in nas obiščete. Za vas organiziramo: iz-
lete in potovanja po domovini in tujini, stroko-
vne ekskurzije, romanja, letovanja, potovanja 
drugih agencij, rezerviramo letalske vozovnice. 

Posredujemo vse vrste turističnih informacij 
in igre loterije. 

Pred vrati so prvomajski prazniki, preživite jih 
z našo pomočjo, sežite po naših programih. 

V mesecu aprilu vam bodo ponudili paleto 
programov poletnih počitnic. 

Osnovnošolci, ste se že odločili za končni iz-
let? 

Če ne, vam ponujamo številne možnosti, pose-
bej za vas pripravljenih izletov. 

Dobite nas vsak dan od 8. do 15. ure ali pa nas 
pokličite na telefon: 721-333 in 721-666. 

Radi vam bomo svetovali in pomagali pri iz-
vedbi vašega izleta. 

Zmeraj ste dobrodošli! 

CVETLIČARKA 
IVICA 

KO DEHTIJO 
NAGELJNI 

Le k d o j e ne p o z n a . Ivice 
Ribič , l e n a r š k e cve t l i ča rke na 
P tu j sk i cesti , v isti zg radb i že 
vrs to let. P r i j e t n o j e v n j e n e m 
loka lu , n ikol i d o l g o č a s n o , 
z m e r a j p o l n o l jud i , vesel ih in 
žal včas ih t ud i ža los tn ih . O b 
Ivici j e s e v e d a tudi M a k s , ri-
b i č in pevec , č lan kvin te ta 
Zav r šk i f a n t j e iz L e n a r t a . 

K d o r l jubi rože , l jub i tud i le-
po p e s e m , p rav i M a k s . 

S cve t l i ča r sko d e j a v n o s t j o 
se j e p r iče la Ivica ukvar j a t i 
le ta 1972. N u d i vse us luge , 
p r o d a j a l o n č k e za cvet je , sve-
če, p r i p r a v l j a p o na roč i lu , 
p r o d a j a s a d i k e i td. De la ima 
več kot d o v o l j , še n a j v e č se-

Ivica Ribič, cvetličarka iz Lenarta 

v e d a o b p r a z n i k i h , ko se p o 
star i n a v a d i s p o m n i m o tudi 
na rože. T a k r a t ji pri de lu po -
m a g a j o p r i j a te l j i in znanc i , 
s a j vsega z m o ž e m r e s n i č n o 
ne z m o r e t a . 

Ivica je p r i j e t n a s o g o v o r n i -
ca . Pove n a r a v n o s t , b rez d la -
ke na j ez iku . In p rav j e t ako . 
Ž e d a l j časa g r a d i t a nov lo-

kal o b a v t o b u s n e m p o s t a j a -
lišču Lena r t . Že l i t a si, d a bi 
ga letos vsa j v g r o b e m ured i -
la, č e p r a v Ivica ne skr iva že-
lje, d a bi se p r e d s i lves t rovim 
s k u p a j z r o ž a m i p rese l i l a v 
nove , p r i j e t n e j š e p r o s t o r e . 

NASMEJMO 
SE SKUPAJ 

Tovarišica je dobila rado-
vedne prvošolčke. Bili so ži-
vahni, razposajeni, vse jih je 
zanimalo. Tovarišica jim je 
predstavila učitelje. Tista hu-
da tovarišica uči v 4. razredu, 
kemijo poučuje starejši tova-
riš, likovni pouk pa tovarišica, 
ki je pravkar končala študij. 
Otoci so postopoma spoznava-
li vse svoje bodoče tovariše. 
Pepček, ki je bil že od nekdaj 
sila radoveden otrok, ni bil za-
dovoljen. »Je kaj narobe«, ga 
povpraša tovarišica. »Nič« od-
govori Pepček, »le kdo pa je 
tovariš, ki smo ga zadnjič vi-
deli?« Tovarišica je zbrala mi-
sli in svojim prvošolčkom re-
sno odgovorila. »Veste, tova-
riš, ki ga boste bolj redko vi-
devali na šoli, je naš ravna-
telj.« 

CENTROVOD LENART 

Uporabili bomo svojo pamet ob sodelovanju zunanjih stro-
kovnjakov. Posnetek bodočega stanovanjskega bloka, pri 
katerem imajo veliko opravil tudi Cerkvenjakovci! 

SLOVENSKO-
GORIŠKA 
IKEBANA 
Preživeli smo. D o m a č e no-
vice so spet med vami. 
N e vemo samo, ali smo ta-
ko ze lo potrebni ali pa ven-
darle tako zelo — poceni?! 

Nekateri ostajajo, neka-
teri odhajajo. Odš la je Av-
toradgona. Razprodala je 
svojo poslovno enoto pri 
Lenartu. Vse je jasno in 
znano. Le cena, ki jo bodo 
plačali delavci, še n i . . . 

Iti ali ostati je bilo tudi 
vprašanje, na katerega so 
predsednici zbora krajev-
nih ' skupnosti občinske 
skupščine pomagali odgo-
voriti Z S M S na eni in dru-
gi na drugi strani. Bili so 
»enotni«. Prvi so ji veleli 
iti, drugi — ostati . Vrstni 
red zmagovalcev je tokrat 
obrnjen. Zmagal i so — 
drugi! 

Ostaja tudi presednik ob-
činskega zbora združenega 
dela, čeprav je občinsko 
sodnico za prekrške po 
prebranem poročilu na za-
sedanju zbora »poslal s po-
zornice«. Ostal je, ker — 
ona odhaja! 

Po programu razvoja trgo-
vine v občini Lenart bomo 
dobili tudi starinarnico. 
Zakaj le? Bomo tudi pri 
nas začeli s — čistkami 

Pa smo že pri »fotel jaših«. 
Na jugu bi jih radi takoj 
spodili. V Ameriki lahko 
politiki svoje fotelje takoj 
ob odhodu kupijo, pri Le-
nartu pa bi jih nekateri ne-
katerim kar podarili ta-
k o j . . . 

Odhajam, ker želim ostati! 
Lovro Koloman 


